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Na osnovu člana 187 i 188 Poslovnika Skupštine Cme Gore, 
ministarki zdravlja, Jeleni Borovinić Bojović, postavljam sljedeće

POSLANIČKO PITANJE:

Da li ministarstvo zdravlja planira kupovinu CT skenera za Opštu 

bolnicu u Pljevljima?

Pitanje ću obrazložiti na sjednici Skupštine. 

Odgovor tražim i u pisanoj formi.

POSLANIK 

DaMjel Živković
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SKUPŠTINA CRNE GORE 

n/r Predsjedniku Aleksl Bečlću

PREDMET. Odgovor na poslanicko pitanje, poslanika u Skupštini Crne Gore Daniiela 
Z^kovica, a na osnovu člana 187. i 188. Poslovnika Skupštine Crne Gore. Ministarki 
zdravlja, Jeleni Borovinić Bojović, postavioje sledeće

POSLANIČKO PITANJE:

„Da li Ministarstvo zdravlja planira kupovinu CT skenera 
Pljevljima?"

za Opštu bolnicu u

Na postavljeno posianičko pitanje dajem sljedeći

ODGOVOR

Poštovani,

Postojeći skener proizveden 2005. godine je kao repariran stigao u Opštu bolnicu 
Pljevlja 2009. godine, a u kvaru je od sredine novembra 2020. godine.

Ministarstvo zdravlja od aprila 2021, godine intenzivno radi 
problema.

Opšta bolnica Pljevlja ranije je napravila specifikaciju u skladu sa njihovim potrebama i 
nakon istraživanja tržišta došlo se do podatka da se takav CT aparat može nabaviti za 
270.000,00€. Čekajući usvajanje budžeta, sa Rudnikom uglja smo zaključili Aneks 

ugovora o donaciji, kojim su 84.700,00€ namjenjenih za popravku starog aparata 
usmjerene za nabavku novog. Takođe, prilikom istraživanja tržišta došlo se do podatka 
da bi više dobavljača prihvatilo da se CT aparat plati izviše puta.

Takođe, iz Fonda za zdravstveno osiguranje obezbijeđena su sredstva u iznosu od 
50.300€, koja su bila neophodna da bi tender mogao da bude raspisan.

na rješavanju ovoga



Bolnica je trenutno u fazi planiranja tendera, koji se očekuje u najkraćem mogućem

Napommjemo da bolnica posjeduje odgovarajući prostor za smještaj aparata i 
dijelu nisu potrebna nikakva ulaganja. Takođe imaju odgovarajući kadar koji bi radio 

na aparatu, odnosno imaju pet specijalista radiologije.

I u tom

Mmistarstvo zdravlja će i u narednom periodu nastaviti da sprovodi aktivnosti u cilju 
obezbijeđenja jednako kvalitetne i dostupne zdravstvene zaštite za sve građane te kroz 

sveobuhvatne reforme zdravstva se truditi da obezbijedi održiv sistem 
pacijenta, ali i po mjeri svih zaposlenih u zdravstvu.

po mjeri

Jedna od prioritetnih aktivnosti na tom putu će svakako biti unaprijeđenje tehnološke 
i prostorne infrastrukture na svim nivoma zdravstvene zaštite.

MINISTARKA
dr Jelena Borovimć Bojović




